
Bestyrelsesmøde den 13 februar 2018 
        
Referat  
 

 Siden sidst. Evalueringen af juletræsfest, der gik fint. Beboerne der deltog. hyggede  sig, og er glade 
for det. Måske vi skal kalde det noget andet, da flere beboer ikke ville tage pladsen op for børnene. 
Og derfor ikke ville tage med.  

 Fællesspisning går rigtig godt. Der er kommet flere til, og det er et par rigtig hyggelige timer. Næste 
gang bliver det også med underholdning. Og stadig deltager betalt.  

 Sommerfest. Vi lytter lidt til, hvad der er stemning for, da der skal være et rimeligt antal deltagere.  

 Drift og vedligeholdelse møde. Der blev snakket om et par ting, der skal kigges på. Revner i 
murværk. Riste i ydervægge og låsehuse i hoveddøren - alt på Vestenborgs alle.  

 Evt. Nyt opslag i vaskekælder om hvad der må og ikke må vaskes i maskinerne  
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